
PROTOKoL Nr )w(2013

z sesji Rrdy Gminy Rvbno odbvtej w driu 26 TiY-1913-,*l
w Sali itunfercncyjnej Urzedu GmiDy Rybno pod przewodnrctwem

Pana Mariana Liprtrs - Przewodricz{c€go Rldy uElDy

Obrady rozpoczQto o godz. 9:00, zakoficzono o godz'l l:45

Stan osobowy RadY - 15 radnYch'

W obradach zgodnie z list4 obecno$ci uczestniczylo I 5 Radnych'

- lista ob€coofui stanowi zalqpanik do Protokolu"

Spoza Rady Gminy w sesji uczesmiczyli:

l. Pan Edmutrd Ligrnatr - W6jl GminY

2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy

3. Pani Iwona Cwiek - Dylektot Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki

Zdrowotnej w Rybni€

4'PaniDorctazielirlska_KierownikGmirrnggoosrodkaPomocySpolecznejuRybnie

5. Soltysi w liczbie l7

6.Publiczno3d-2osoba

- listy obecnosci stanowiq zalqgznik do ptotokolu'

Ad.1i2.

O'awrrcic lcsji i stwierdzenie pl.|womocnolci obnd'

Obrady )@( sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o sogz ?:90- . 
Pan Marian Ligrnan

;;;d;;t ilyc#nv. powital radnvch i zapioszonvch gosci 
-Nasrepnie 

stwiedzit' 2€

oo sDrs*azeniu listy ob€Gnos€i' na sali'znajduje siQ 15 radnyct! co stanowi kworum

niezbprtne do podejmowania prawomocnych uchwal'

Ad.3. Ustdenie porr{dku obrsd.

Pontdek obrsd:
l. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad,

3. Ustalenie Porz4dku obrad.

4. Przviecie protoiolu z )O(D( sesji Rady Gminy Rybno'

i. 'si#"iilali,li-i"it"il newizvlne; z [onttoti problemowej przeprowadzonej dnia 20 lutego

;ii; ; c;--tis.an i'ini""v spoleczrej w Rvbnie i Samodzielnvm Publicavm

Gminnvm Zakladzie Opieki Zdrowomej w Rybnie'

6. Sprawozdanie z &ialalnosci Gmimego Osrodka Pomocy SpoleczneJ w Kyonre-

;. 
"5;;";;" ;;Arh"sci samJdzielnego Publicznego cminnego zakladu opieki

Zdrcwotnej w RYbnie.

8. PodjqciJ uchwal w nastgpuj4cych sprawach:



l) zuriany Wieloletiej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020,
2) zrnian w budzecie Gminy Rybno na 2013 rok,
3) prryjecia programu opi€ki Dad zwierzltami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnodci
zwi€rzqt na tercnie Gminy Rybno,
4) uchiralenia Programu Opieki nad zabytkami cminy Rybno na lata 2013-2016.
9. Wolne wnioski i zapltania-
10. ZarDkniQcie obr8d.

Przewodniczqpy przedstawil porzqlek obrad, kierujqp zapytanie o propozycjq ariany
porz4dku obnd. W sprawie porzq{ku obrad glos zabral W6jt Gminy - Pan Edmund Lignan.

W6jt Gminy Rybno dozyl wniosek o wprowadzenie do porzqdku obnd w pkt.8: ppkt.5 -
ustalenia wysokosci oplaty adiacenckiej z tltulu waostu wartosci w wyniku podzialu
nifltahomoSci, ppkt.6 - okreClenia zasad zawierania na kolejny okrcs um6w dzier2awy lub
najmu nieruchomoSci Gminy Rybno zawartych na czas oznczony do trzech lal.

Pan Madan Ligman - Przewodniczqpy Rady poddal pod glosowanie porzadek obrad:
Rada Gmhy w glosowaniu jawnym na nstrwon? skhd Rady 15 Rrdnych w obectrosci
15 Rrdnych, jcdnoglofnie glorami:
- 15 ,, zo",
- 0 -,przociw",
- 0 -,,wrtrzymujqcycb sip"
przyjdr porz4dck obrad )fiX sesji Redy Gminy.

Na doszony wniosek Rada Gminy zdecydowala wprowadzii do porz4dku obrad projekty
uchwal w nastQpuj4cych sprawach: jako w pkt.8 ppkt.s usralenia wysokodci oplaty
adiacenckiej z tyhrlu wzrostu wartoCci w wyniku podzialu nieruchomosci, pkt.8 ppkt.6
oheilenia zasad zawierania na kolejny okres um6w dzier2awy lub najmu nieruchomosci
Gminy Rybno zawadych na czas ouBczony do trzeah lat.

W zwi{zku z powyzsrym porzqCek obrad po ot\ryarciu sesji i przedstawieniu porz4dku obrad
orazjego anian bgdzie obejmowal:

4. Przyjgcie protokolu z )O(X sesji Rady Gminy Rybno.
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontoli problemowej przeprowadzonej dnia 20 lutego
2013 r. w Cmitmym OSrodku Pomocy Spolecatej w Rybnie i Samodzielnym Publicatym
Gminnyn Zakladzie Opieki Zdrowotnej w Rybnie.
6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Gminnego O3rodka Pomocy Spolecaej w Rybnie.
7. Spawozdanie z dzialalnodci Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki
Zdrowotncj w Rybnie.
8. PodjQcie uchwal w nastQpujqpych sprawach;
l) zudany Wieloleuiej Prognozy Fioansowej Cminy Rybrc na lata 2013-2020,
2) zrnian w budzecie Gminy Rybno na 2013 rok,
3) przyjpcia programu opieki nad zwierzQtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoici
zwi€rz{r na bpnie Gminy Rybno,
4) uchwal€nia Programu Opieki nad zabltkarni Gminy Rybno na lata 2013-2016,



5) ustalenia wysokosci oplaty adiacenckiej z tltulu waostu wartosci w wyniku podzislu

nieruchomogci,
ii"ttr#" 

'j"""a 

^.r.""ra 
na kolejny okres um6w dzierzawy lub najmu nieruchomoSci

cimi"v iyU"o 
"a*urtyah 

na czas oznaczony do rzech lat'

9. Wolnc wnioski i zap)'tani&
10. Zar*niecie obrad.

;; ,ffii;;a; obrad Przewodniczqpv Radv przeszedl do kolejnego punktu'

Ad. 4 Prryjecie protokolu z XXIX s€lji Rady Gminy Rybno'

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig rto Rady o zabranie glosu w sprawie Fotokolu z )O(D(

sesji Rady GminY.
idiiilr"J: i- Edmund Ligman wyjalnil, iz p" k9":qryJ' 1j1i:.4^Dvrekor 

osrodka

ZairJi--aif"ra usmego sproJto,vania swojej wypowiedzi z poprzedniej sesji, dotyczqcej

okresu awarii sprz4tu rentgenowsKr"go '" t4it"lu * Dzialdowie W6jt Gminy informowal

w6wcza& ze awaria renrgena trwala u-zy miesiqc€ a pownno byc txzy tygoonle

Nie zgloszono uwag do protokotu z poprzedniej sesji '
n"J"-C-iov t glisowaniu jawnym na ustawowy sklart Rady 15 Rrdnych w obectrosci

15 Radnych, jednogloinie glosrmi:
- 15 -.'zt','
- 0 - 

"pEeciw"- 0 -,,wrtrzymujqcych sie
protok6l z XXIr( sclji Przyjplr'

ad- 5. Sorawozdstrie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej przeprowadzonej dnia

;il;;;il;;:; C;i";;- osroit ,i to-ocv spolecznej w Rvbtrie i samodzielnvm

i tUtdy- Cninnym Zsklidzie Opieki ZdrowotDcj w Ryboie'

Przewodnicz4gy Rady poprosil o zabranie glozu w tej kwestii Przewodniczqp€go Komisji

Rewizyjnej Paoa Jana Fafiiskiego.

Przewodniczqpy Komisji Rewizyjnej Pan Jan Fafiiski przedstawil.Radzie sprawozdanie z

i."i*ir p-6*"a-"i": dnia 2iiluiego 2013.r I !1'gr- os'oat1l111cr sdecznej i

Samodzi;hym Publicanym Gminnym Zakladzie Opieki ZdrowotneJ w KyDnle'

Radni nie wnieSli pytaf ani uwag do przedstawionego sprawozdania" Po cz1'rt

i;;"d";rqetRtdy'zamtnal aysnsii nad sirawozdaniem Komisji rewizvjnej i przeszedl

do kolejnego PuDktu obrad.
(sprawozdanii stanowi zalqpznik do protokolu)'

ArL6SpnwozdrniczdzialalnotciGminnegoo3rodkaPomocySpolecznejwRybnie.

Przewodniczqpy Racly poprosil o zabranie glosu w tej kwestii Paniq DorotQ Zietinsk{

Kierownik Gminnego OSrcdka Pomocy spolecan€j'

Pani Dorota Zieliriska Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej przedstawila

Radrie spra*ozdanie z dzialalnosci GOPS za 2012 rok'

(sprawozdanie stanowi zalqpzik do protokolu)'



NasteDnie Prz€wodniczqpy R dy otworzyl dyskusjq na sprawozdaniem z &ialalnosci

GmGego oSrodka PomocY SPolecael

ffH;it#tgit'.-*ri "*'o"ir 
sie do Pani Dgrotv zielih:!-ei;l 

-ly:caiqc 
do Pqni

wvoor4iedzi, 2e Prohranra 
"zq"to 

u-u)zo posrcln' )snis z t/wogi n4 nalq.szhodliwoit czynu'

i:'#:;';;';i;;;;d*;y::y:X;::;lj:;:f ;l;!;f':i#;':{K#;:{;:.",i,
'#Xff#tr':;ily#i' Wf';";;- ;lio'' atto go nie tak interpreruiq -;.tbo
prohnatnra iest nie tat t cusos tu on'r;of^i,, iilti uol itozyt 

"i"te 
pracy i stwierdzil' ze

sprqwe taley oddat do Prokutatury'- ii '"i 
*iS naruszy4 p:ewne zqsady' a Prchtrqtura

-{.;; 
-,.;. WSIQ, te to nie iest tevchowqu'cze

KierownikGoPs_PaniDorotaZeliiskaodpowiedziala:',|obTtdzotfudna,delikqtng
svr@rs. Dlaczego Pron,owo tor poiiid"i? Trudno mi powiedziet Myilq' 2e nie jest to

tt lta sorat a t"go ze"potu i p'""*o"y i "iiinii' 
ioka saia sytuacio .dotyczy 

r6u/niet os6b'

'ti#""{i-ii*riii'it 
"nlo"v1"vti 

i'v"i prztpadkuch to rcwn'::.f::,dfl'"H'd "*
Przepisy prdwa przevtduJ.4 

"." 
1"o' nit@ui"'ihociqzby naly elemen! chQci wspdlpracy

osobv, H6ra povina ov" o"^*-'-"'iaio'nn no tal4oi"i tli^1.:':?!.' u/ wvsokalci

12000 zl, miesiqcznie t" om'nty3onl'ny iyttosit sdzl o !*.'pryo-:o konto 20 zl'

We&ug ptohrotury ^ 
o,ouo 'y*"uii'iL 

Jnet' "potw*y 
i nie uotna jei ukarat Nie

ucWs sie od Placenia" '

Przewodnicz4py Ra<ly - Pan Marian Ligman.zwrocil siq do Pani.-Doroty Zielinskiej:

..wsoomniala pani o dozry,/ianu airi vn"iot". zopytat, po ost^tnim przetqrgu, ialt
strr,tka obowipzuje zq jeden posilek? "

Kieronnik GoPS - Pani Dorcta Zielinska odpowiedziallt':^8tyka za ieden posilek bez

iiitdu no to, 
""y 

to j"st piefu/sze czy drugie dsnie wrysi I '99 
zl " '

Przewodniczqpy Rady - Pan Marian Ligman zapytat: ",iakie yt:.t:1:s'!:4ne eod t&laCQ

Drzv orzzwowqdzsniu Wh FzetqrSiw'Bo ti"i' "" 
do pnetargu na dot'wianie w calei

'aiiii" iru, pra,t qtuie kilht kontrahent6w"

Kierowuik GOPS - Pani Dorota Zieliiska odpowiedziala:" g!6wnyn. i podstawowytt

Xiiitriiiii^. w7pecvnr""ii.-p"aqii'v *'v-agonio' *,;!::y^:1:-w danv positek

zoviercl, iaka powintut byc Jego *o'i'ynLosi iia" iowinny byt zachowane warunki przy

wvdqtasniu teio posilh/, nsczynia itd "

Przewodniczqpy Rady - Pan Manatr Ligman zapytal:" W oststnim przetargu cena wmosils

i.fi')t.fri6'ii i*a*n sq aiui''ili'" 6^os"jq doivwania i.GoPS to finons4ie' sq

;:;';:;';;;;6";i,i*i" "n"i'ii 
tttv lofiioie i ptrcq,"o.to'-z rcsutv dvehor tei

szkoty podpisuie uoro*q * *"yn'o'ie'dzieci nii Tnansowonych przez-GOPS i te dzieci sq

dozyu,iane przez dalry poaniot t' ceinieT,ii 
"i' iiano z ry1 qt'"ao.rels wpa&a w pomvsl'

;i;";;t ;;;;;'';,{"{ ii* l* .i:i* s<" plzez rodzlclw; zaimowal siQ nasz tokttnv

oodmiot, tu6ry przegat prn'arg' r" ia^oi'a"4'"it dzieci te2-:.c::.ie 1'99 zl' Pani
,oiriii., 

^it"i" ,ftouyt a*p- guw nq dot wianie, ponie, 02 gdyw posadzila rc dzieci

"tt;;;;;;*k' ;t ,e .bkci po-ffidzone przez los''czulvbv dodathawq bzvwdq ieszcze

'fr"r,iii. rtr o*a"o ,uniq 
"n 

poiiti- iitttLzone od tv"h kt6'" tq seruou)sne ptzez Jime'



h6ra przegralo przetqg. Jezeli cens jesr rzeczq "r'*'i"!:"-?,-tL :: ,:::.osnielan 
stQ

Dora/iedziet, kiedy bQd4PtzvstQlnwutv nou"e podmiotv' to c:no zei*::!:'t:yego poziomu' ze

-nssze 
dzieci bQdq tylka kstoJlqnk4aozywiine Bo c62 moznq zooferowat za 120zl l'30zli

't"i""f,i"i:iit io 50 l t'do R bnq" iiQc uwatom' 2e cent.iako iedvnek .bvteriun 
iett

t;i;;;;p";;;;;,;;; ii'ii ti' 
'q'Pa'i"i 

sninie nosz Ndmiot wwat przetars m'mo' ze

cena lego podmiotu bya no ' ^'"1"u 
podiiglcdem wietho'4ci' I tam n|e--zagrula cena tom

wDlvw mialo ieszcze menu' Etote zonLio pi"ino*io'e i byt oze ieszcze inne u/zglqdy

iIihi'i"i,ii -';;i sprowie dlarego'- i'ieiien pn"rona'v' 2e iezeti ten svstem zostanie

uffzymarry, to Pol't/tifzQ Jeszcze roz' 'a-ioi 
iosz"' d"pci bqdq tytkt kartolsnfu doirywiane'

wiem Pani Kierou)n c ze sq ptentqdze' oszczqdnoici' tddre tr1:ba- rc&spo owac w

';;;i;;;;^'.-i;,4: ; bj:: *' :l:ii:::ft'.i:#E; ;"K:fl ,i: :, ! i,,tff;: f;#"
soww, owocdw. Ale stqitqm, 2e nte nl

7friir-i*nai i"atq gorzej, majq tez jelt girzej , :"yk y"l: lY !:-::!a' 
abv ts spr,taq

sie zainteresowot i do ,."tq-"go p'oii'g;po"itst sie zmienit te loytefis' bo wietL ze inne

gntty podchodzqdo tego insczei'"

Kicrownik GOPS - Pani Dorota Zielinska odpowiedziala: -rypt:':^ zdanie Pana
^iiiiari""q"ic", 

co do jakotci posili ili pz"ti b4zieny odnosit siq do cenv, b6rq Pan

tu Dfzedstalil, ze jest to ,a ,o.o ""i poain u, h6ry wlgrat przaarg i podniotu' ld6ry

*iiii' ir-aip tei drugiei gntpy os6b, to widocznie zostaly dostoEowane iuz po
';;:;;;.*;i;;;,;- *ii9 i,i""." yt'ii' reitryn z nich.ies.t doiwiqdczenie zatl'odowe'

Dochodzi do tego. ite podmol, nory u nas wygral ma bardzo ladnq his,t.orie-doiwiadczenia'

ffiiiJiiiii[ ""u, i; i:' :: :r ::: *:,T,i*ij',,y:;ffi;'";:tr:,!!*#; "m,,*;
zebv zrobit zamiMlienie publiczne
"iK,#, ii* iriii;; -;lod"t" czv naprquld< re podniotv' bdre bratv udzial w przetqrstt'

;;;;;;;;i";-,'' oovii io-zv.ioni" iio iok;dvbv..to:cztonkay!::'-n-!::" ^"'"ioo "ot'
szkil wzieta Drzez Pdnego oJeren[ | ''5*c^'' 

ti )oiitk byt no2e bedq mialy iknqiakolt' bo

"ii ti ieit" ,it o N* bqdzie t'zeba doliczat kosztiw doiazdu'

Z;;;-"q, ; *;"i i*'P'""'od'i'"q"v ntpo^inat' 2: w.inne! f:.::ie 
t:zecie pozvcii' Bvt

moze tsm nie b o to zqmoulienie Wbtiiine, tytta zqryqnie ofertowe' bo nie przebaczalo
'i""*i'ii,i-'li i^t sp,o*o finsona Na poczqthtt roht otzvmuie"ry plan budzen na

'.i!,n" )i"aa"t . iukie beda , ii'ti*iqtwot w nsstepnv! r:ku' T?k np wokwoda

;;;;*;ffi'A i;"idi vvsokoici 101'd00 zl na dozvwianie z- moic^h obliczei wvnika'

i'ilr' ,rirt"n Z zl, nan ponzeia od lloiewody co-nainniei 1,80 000 zl pod warunkiem

f i"iirlik" irii;tiii'" to k ueiot" wtosiego' ir ubiegtvn rohl to nam siq zambtqto ut

'iii 
5ioi:ooo zl. w tw rotu jest wiqkszi liczba dzieci' bo zmienilo sie bvterium

';;;;;;;;. iotu"bo i^ 2s0 006 )i na sano doirywianie Forma doivwiania to posilek

itriffii" i itii ito*v na 
^.h,p 4iniii.i oa'{o y* v" tak-watna Prosam iest tsh

stpnstraowott'' i' .o *o" 
"o,y 

,o* lqlenda|zowy.-wiQc w momencie.' kiedy sq ulal@cje nie
"i"rii- 

"iri"*tt 
dzieci tei firmv ptomocv whwczos zawlst cieplv:l: posilhiw rodzice

"iiiiriqi ii" iti"t' 
"ositi*iaoiv,' 'a 'oirup 

zvvnolci w mkiei u/vsokolci w iakiei iest on w

szkolach. Na pewno postaramv stQ tp'iiii"i 1ty"s zntlw ( zslts:-,Y lzetaryu' tcbv

#tii ii&Fi"i ;'vti6rcz; dokowt' Ate i rai gl6ttnvn bvtetium bqdzie cena"'

W6jt Gminy - Pan EdDund Ligman powiedzial: ''ry::l!|i, -uspokoit 
Pana

Przewodniczqcego obawy' pon,"'oz ^i"" wr''onieni dostdecy spolykali.sie z dyreaoruml
';;;; d;;;;;;3:,, ,:bi fuek:!:1!: 'vctt$, 

ze nie iest to positek zgodnv ze specTfikaciq

KontolujenY ,o i rad tYn ca$'am!''



Przewodniczqpy Rady - Pan Marian Ligrnan powiedzial: "chcialem 
porttszyi tq sprqwQ' nte

i;;;", *;k;; obo* poanioiiialaiqcego ta n4szvm tercnie' Glfutnrm Powodem

O"t]"*ri""i i"g, w faLt, 2e dzieci ld,reiiia*o pr"ez tos Sorzei zostsly Potrqkou/qne'

7;";;;;; b"t ;;i;t tb"wane w szkolach stqd moia prolba' 2ebv przvirzet siQ tei sprqwle
'iiiti"iZi.'Z*b 

*"r"trinvch przetargach nie bvlo iuz zoniinnia cen

Radny - Pan Andrz€j Kornacki powiedzial: ', z wypowiedzi Pani Kierownik i Psno

Przsrrodniczqcego nasuwa s& Jeqen wniosek te fims' fu6ra wysta owalq i za tq samq cenQ

oferuje lepsze jedzenie, to cttyba iest co! nie tak "

Radny - Pan Marian Granica powie.dzial;,, wrqceiqc do ryWvie4i Pfu!! lf:ev'odntczsceco
ntaitqm, 2e iest to obwinisnie srQ nawzai;m kaszin tych nalych dzieci' Ich kos^em szukomy

oszc4dttolci. "

Po wvczemaniu listy m6wc6w, Przewodnicz4py Rady zamkn4l dyskusj€ nad.sprawozdaniem

;-;il;;i-Gm;rntgo osrodka Pomocv spotecarej' Po czvm przeszedl do kolejnego

punktu obnd,

Ad.?. Sprrwotdrnie z dziddnodci Samodziclnego Publiczrego Gminnego Zakhdu

Opieki Zdrowotnej w Rybnie'

Przewodnicz4py Rady poprosil o zabranie glosu w rcj kwestii Paniq lwonQ Cwiek Dyrektor

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej'

Pani Iwona C*iet Oyrelror Samodzielnego Publicanego Gminnego 
-Zakladu 

Opieki

iar.*oto"i * nyUie pLedstawila Radzie sprawozdanie z dziatalnoSci SPG zOZ za 2012

rok.
(sprawozdanie stanowi zalqpaik do protokolu)

ii'*,ep"i" pt**"atczspy Rady'otworzyl dyskusjq na sprawozdaniem z dzialalno3ci

Samodzielnego Publiczrego Gmimego Zatladu Opieki ZdrowotneJ'

Glos w dyskusji zabierali:

Dvrekor SPG ZoZ - Parn Iwona Cwiek powiedziala: ., odpowiadsiqc nq wtqnie Radnego

i'; it. Fafinskiego dotyczqce wyboru pod$tyhonaec6w: na rok 2013 podwykonawcy sil

"ii^iii. Utiiie*i -t"ntrowe;sii 
wzbudzilo podpisanie umowy na uslugi rudiologicztv'

;;;Qp"".";" i iprana zaw&ciq umdw ta iniodczenil zdrou)otne musit'ty realizowat

tgffnii " ito*a i &iAa*s"i leczniczei. IJstqwa t9 noy:do ob,owiqzeh vzeqowqdzania
iionkursu ofert z-pominiQciem :lritrlwy o ;qmdwieniach publicznych' bez wzglqdu ra wortoit

zqmdwienio. Tokovy konfurs przeprovadzat mttsinry, a wiQc us'slit Peu'w Werium' Moim

i-vteriun bylo n.in. aby 
'-ynin Uaori bfly bezpolrednio zacTrwane w systemie

;;;;;r;;t;;. To byly m;ie iosbv od dwdch1A Poniewoz wspalpracowaliinv od wielu lat

" 
z[iiii^ oppa ai".inii n ILioldoni" v zwiqh] z tw noiq intenciq bvlo to' qbv tsk

iit io t"i pory ,t"yttkie iwi;dczenio rcelizowql szpitql 1) Dziqldowie. Piszqc ftzne Pisma'
'abv iedfik doslosowae systet t, niestety nie oft4lmalom noret odpowiedzi' tp iest to

"irri,rrtii". 
Cn"irt*^y to zrobit, aby' uspratanit Yacq lel@rzy Moiq rolq iest takie

zofsonizowqnie pracy, aby telanze minimui czasu poiviQcqli na dakumentdcjS. Oglasaiqc

;;r';",;; itwii o' badoniach taboratoryinph), podpisalaln specvfkacip' w bdrei';;;;;;i;^', 
;" zaalad nie mote bvt oddalonv 30 laa ll zwiqzku z powvzszvm dostalam



za\vtanie od lsborstorium czy iezeli zspe' )ni nam odbi& materialu biologicmego co&iennie

:U";;; ,;;;;;.'i)iii, z' iui io 
'o*iqzanie 

rqcionatne rqk sqmo.iezeti chodzi o

badanie RTG - bvt zaPis' ooy 
'ap's 

n'5gi odiywot siq- przv p:n?? Yte:nu Wvslolan

mailovo do szpitsla ) Dzialdowie pism"o z i'formaciq te odbedzie 
-siQ.kankurs 

PEed

konhlrsem dostalam idormocig, ze oni iic nie ii"d"i"ti' o*o"a 
"k' 

2e Pani sebeta @ tego
'iit 

iti piu"a". -Chciani 
mnie zaatakowat' te ia tawet ich nie powiadomilam' To bylo

'iiiqrd; 
kzeti chod"i o prtystosowanie systemu' to nild nqu'et nie chcial rozmawiat n/ lei

'i"!riii.n"r ira"^ " 
'p^h E*o i"iqc@ Adra pracuje, w. Szpitalu ,vt 

Dzialdort/ie'

*;;;;t',;;';;;;;,;""i", iw'nio ttti i fimie cvfrowei .Bo ie.st m probtem' sdvi cqts

pracownia RTG musialaby miet novy iprzqt Wi6 niZ- upieiatan siq' bo.przeciez opis RTG i
'ii-ii * iii.""*li Lttrskei' i iiqcie noze byt w fornie klkzv Nastqtnym zarzutem
';;;;;; ;;;i;;jiii' ro, i wpisaian i2 za wszvsrkie badania bedziemv ptacii w tei

*-"i'"lri|. ii, nieki, na to w iakim trvbie paciei.bl y b4yi:.k:':y:nv SzPitat w
";rt;;;;;;"i;;;rie 

brat od nas pieniq&e i ivsokolci ptus t00 o/q.iezeti tekaru *pkat'

*'iii' n Ua""L na CIT-o. Wigc powiedzialan'' 2e 
'ej 

c4ici specyJikacii-nie zmienie' bo
"il;;;: ;;;;- i,,si. z" pzii itp't'tp'*uienv tvte tat i robimv.tvte .badai' 

*bv rcbit to

,;;;';;";; ;;;l')iii" " 
to"i.,i"^ i\e't' I'ia co s'pitot 2/eoyi:*!qt' 

2e nie bQtuie

*itaa'i*iii it-ty' itkt nie odstq)iQ od,e;o warunht w specvfilacji' iakin jest plus 100%

*"ii *riiin 'ota"i 
na cn-o Na ryn r:oznowa sft zakaiczyla szpital nie zlo2yl zadnei

ti"ii 'it[rcr-iilit tu nikogo wttt4 tvn b&dziei, rw badziei te Pani Dvreldor szpitala
"iinii, ii toii )ti ,y*ne kositv, ladain nie chce ponieit' iebv nasze funkcionowanie bflo

sprownieii. W iej cltwli te bsdania sq nczytywsie. Kolejna sprawa. kr6rq chcq wyjalnit.

ia Aathso "^; dociemj4do nnie gtosy, zeby reiestracje zmienit llwazan' 2e rcies acia

iirarqirrt ie, nusi zapewnit wszyitkim pacieniom rdwne traktowanie Zeby to zrobit nie

i" 
^ozii*o,lci,- "ty 

taz$ pacjent o,rzymal lo czego tqda w tym. mome1cie' kiedy tego
'iizetoie. 

Pacientdw i* )by ni"lu. Mutiny przyiqt pacjentdw w dniu zgloszenis w snnie

^ii!"rii "&"ia i A"ia,i innvch przvpidiaci vt naiblizszvm muliulie rcrminie Taki iest

tiz obowiqzek Nie moira sie na nas obrazai' i:e termin wizyly noze byt za dwa lygodnie'

M" j^; ;;;;;t" zls vola, ini zla wola naszych reiestrstorek Panie rciestrato*i btiyby

)ctdiiiol;p, gdyty nafu zarejesttowac wszysihch pacient|w u' dniu zdoszenis' Nild by sie

na nie obraial,'ci stoii iQ neczq nagninnq. Prqwem iest, 2e nacie mozkwoit rejes'racii na

iini tpototy, a r,4c teiefonicznte, osobiscie i przez osoby trzecie To c.iqgle skargi na

fu*cio)ovaile to jeir pansna stronL Ja ze s,rroii strony ,nam ieszcze inny obraz tego,

'ii6 irrot" i "nadz6, z fttnych placdwek Wszystkie dotychczasowe kanffole min z

iliiuiio *loa"""rl przez NF"i sq 
-bez 

zarzut1w Niezadou'olenie zat wwlyyq z duzego

"-iii:iiiri" 
* tiiadczenia z&or't'otne. w zv)iqtu z tyn funkcjonujemy prsu/idlou'o pod

#riiit iirii"ninvm Ale problem bQdzie dopiero w czerwcu' kiedv Pan dr Kwainiewsk

;d;i;;;, ;;;l"ryt'rypt"iedzenie Jezeii odeia1ie brarz' td6ry tvgodniovo przvinuje 30

iiA"- r"- 
-i 

rk*'iini leturze odeidqz proitei przvczynv, nie bqdq w sranie przyiqt takiei

iiiy pi"iinoii zaryolqm Porc dt- iwqiniiiskiego dlaczego to zrobil Powiedzial"''iii7"ii'i"i"rta" 'it-rty tie w Paniq dt Matkowsk4 ie kst niedoltqrna itd Doktor-iiinii"k"^"no*al 
sii in;czei. Bvl nitv dls pacientdw Starsl sie tebv w milre iego

noitiwoici byti ptzyiQci, ale niestety nie wytrzymal presji Stwierdzil' ze iest iuz tW zmeczony

i tia"ie n"ila' oiiiit., poniewoz pqcienci nie szanuiq Jego dobrci. v'oli w zwiryht z tttn

i;;; ;; il"O, bo"Paiiwo aecvdui"Za o fonnie w iskiei zaklqd i.est prowadzonv' czv nie

tfti*i-tte i i*r*n imei forny. SciqgiiQcie ,utoi leksrza grqniczy z cudem' Byt moie'

ilz"ii "iiiri tie tor-q pri"o z&loa", to bvt mo2e sam lekan weimie ten olrcdeh bedzie
'go t".oei"nii pron-oe" Wtedy nie pozwoli sobie na alaki' tl6teja muszQ znosit"'



W6it Gminv - Pan Edmund Lipan powiedzialr,, nnwiquiqc do badai RTG to rdwniei

iiii" )ii"ptt iirry tq sytuacii Tak iak Pani Dlnehor wspomniala iesteimv zwiqzani z

"*iii"i-iii"i".t#.' zii". iapvtanie do Przewodniczqcego. Radv Powian

Eiawot"hego, dlaczego tok4 iest sytuacio. Odpowiedzial' 2e na dziefi 
.dzisieiszy 

nie mogq
-rr*ltiii'trt-^*ii 

" Ua* t"i*tarn eli*ttonicmie' Prawdopodobnie 
')szystl@ 

iest
'ri*i i-W iirrurit, ze od roku 2014 tako infomacia bedzie mo2liwa do ptzekazywania "

Radny - Pan Andrzej Komacki powiedzial:,, vracqi4c do 'A'Wviedzi..Pani Dtrekor

)i"hioti z" a, xnalniewski odchodzi z pov)odlt zachowania Pqni & Mackowskiei? "

Dyr€ktor SPG ZOZ - Pani Iwona ewiek odpowiedziala: ,' to nie tak.R6':ne podejiciq sq

tetor.y, pr"yrqinni"j v,iekszolt pacientiw dobrze oceniq dr Kvainiewskiego' Chcialam-iiit. 
z"i"ziti ais *aro siq spelniat wszysrkich oczekiwania' to u/ pewnym momencie sie

'wvpalo. I tik stato siq z dr Kwa niewskim. Musialby siQ Hdcit z kszdtm z Wcientdw' 2e mu

o-inov,ia On nie ma takiej natury, chcialby przyiqt wszfstkich"'

Radny - PaD Andrzej Komacki zapytal: ,ie2eliiest tak dda liczba pacientiv, to czy sqto ci

sami Wjenc, czy nadwaiqnovi? "

Radny - Pan Edwad Wisniewski wskazal na zbyt sformalizowany charakter sluzby zdrowia'

W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,szkad\' 2e dobrzy lekarze od nas odchodzq'

Xiejryn izyk)aden ies Pani dr Radomsfu, bdto rdv'niez odeszla z powodu pacientek z ich

,ieiiowileiio. W ;hviti obecnei iest to dla mnie i Pani Dtreldor naJ'wiQkszy Problem'

Paqjeddw przfbyw4 z tt'rn musi k42dy lel@tz i personel medyczny siq uporot' W niedlugim

czasie musry zorganizowat spotkanie z Radq 'at ld6rq slronQ iit' Czy nie iii w s'ronQ

wprowadzenia prywamej pralaybi. Musirrry co! z tym zrobie. Bo ko,lelwch lelwrzy poktoju

Pini dr Radonstciej i Pana dr Kwainiewshego nie dostqnie,tty. Dzisiqj id4c w pryrealnq

prqwkQ, tez musimy rozwa:iry,, komu ,o pnekazat, 2eby nie bylo gorszei sytuacii ni.jest' Jest
-ni 

piyivo, i.e ludzie sq niezadowoleni. Musimy podiqi rozmowQ i na pewne rzeczy tada musi

dai nam przyzwolenie aeby coi z tW zrobit. Bo nie moie byt toh 2e pacie iesl nie

zadowolony a lelran pada na firqtz z plzemeczenia. Rozmau)ialem z dt Kwainiewskim

powie&id, ze nic go nie zan ymq, Jestem ostqtni do tego, ale bqdzieny nusieli podj4c

vyzwanie i i1t w kieruntu pryvanej paldyki. Przywimniej spt6bowat. Vtedy bedzieny

wiedziet, c4 sytuociq uzdrorailiimy, czy tez iq bardziei pogqzylilmy "

Radny - Pan Andrzej Komacki zapytal: ,, czy w przypadku prytqtyzacii, iak bedzie z usl gq

dla mieszletic^r,t? Czy Wjen , H6ty przyidzie do Oitodl@ iuZ z prywatyzowanego bqdzie

odctuulal dolegliwoie Jinonsowq? "

W6jt Gminy - Pan F.dmund Ligman odpowiedzial'. ,' w 2adnym wypadkn".

Radny - Pan Piotr Cugielewiaz powiedzial:,, chcialbyn tylko podbeilii, 2e pacjenci

przyc-hodzq do Osrodlw z prywatyzowanego tqh jak do rormalnego. N-ie ponoszqw zwiqku z
-tyi 

aoaott""y"n kosztdw. Niczym ten system siQ nie fiilni. Chcislbm tylko zduv)qtt'C' ic
jezeli bqdziemy rcagovai bztkem, to ulszyscy lekatze odeidq" ,

Radny - Pan Edward Wisniewski zapytsl Panie Wektor.,iak wrglqda Pocedwa
pynvityracii Osrodka? Czy rhwniez obowiqzujq sprowozdania, jak w przypadku ahtualnej

forny ptownej? "



Dyrektor SPC ZOZ - Pani Iwona Cwiek odpowiedziala: ,t wragt n4 to, ia Oirodek jes,
jedrcstl@ orgolizacyjn4 sqmorzqdu terytorialnego wiQcej je$t sprawozdai, To obowiqzuje
rdwniei lek4rzy, k6rzy prora'adzqprywatnqprqwke. Zrobilam wszystka, aby Wcjent miql to,
co mu sie naleiy, To jest niedoceniorc. Ocena mojej pracy przez pDtzmqt tego, Ze ldo! nie
dostql siejest ju2 dld mnie mgcz4ce, Sklanialam siQ ku temu i tylko na proibQ psna W6jta, nie
zlo274am jeszcze rczygnacji, Obojetnie, co Pattstwo zdecydujecie, to ja nie jestem jM dllZej $,
stanie w tahiej atmosfetze prqcowaa "

W6jt Gniay - Pan Edmund Liguran powiedzial:,, obiektu i ryposazenia nikt w rQca pry\aatne
nie Wzrkae. Jez€liby doszlo do pryrratnej praktyki, ale to na razie teoriq jak to uirowiC.
Dalej bQdzie to wlasnosd gminy.

Przewodniczegy Rady - Pan Marian Ligman zapytal pani4 Dyrektor:,, czy w gabinecie
sronatologiczntm zdarzojq sie jeszcze ,akie zqbiegi, jak ustwanie zqba? ,,

Drrektor SPG ZOZ - Pani lwona Cwiek odpowieA ara. ,"ddrzojq sie".

Przewoddcz4py Rady - Pan Marian Ligman zapytal pani4 Dyrektor.. ,,czy przebiega to w
tshej fornie, jak kiedyi bywalo, czy jest to jw Wqtkows sytuacjqi Ke$-pacjent
przychodzil z b6lem 4bo hwalfikowal siq do suniQcia, a terqz rzadko to siq idaia.'Czy
procedutl nie pozwalajq czy niechpt lelwrza? ,,

Dyrektor SPG ZOZ - Pani Iwona Cwiek odpowiedada ,, przyczyn jest hille: po pierwsze nie
nsn y na miekcu RTG . hzwyczsj jest tak 2z kiedy Dobor da skercwanie ,acjenci juz nie
rvacajq Korzystajq z prryarych gabinet|w, ponqdto ,tie moge ingerowat w piacq likana,
jezeli on uznaje, 2e ,no to zrobit chirurg stomatologiczny, fo iesliego decy4a medycza i
jezeli wwje, 2e tab nqle4' tralaovat dany przypadek to ia nie nogg tego zm;eniat " .

PrzewoclniczSll Radl - Pan Marian Lignan zapytal pani4 Dyrektor : ,, powracajqc do qrmty
rejestracji. Od Auzszego czqsu u) systemie rcjestlqcji nic sie nie zmieiito. Uoi,e po"a jaAei,
2e aldualnie mo2na rejestrowat sk z tr?dniowym Wwedzeniem. podobno paqjenci najq do
tego prdulo, Nie jest to najlepsze rczwieanie uwqiom, bo za trzy dni c4ii Wh pacjArbw
pewnie nie pE chodzi, ajed ak u/ kalejce istnieje. podyshttowalbym z faluem rejesbacji po
godz.g. Czy nie- kst mo'liwe, izby jedno osoba ajqla siQ pqcjentami u,'kolejce stojqcynido
rejeslracji, s drugq zqjQla siq telelonem Czy nie jest to moiliwe, takie roztaiszanie? podam
p4,Had: Zotto prdbowala dodzwonit siq do Olrodkt o pomoc do ciqzko chorego m?Za Bylo
to pned godz.9., telefon oc?uli1cie milczqcy bo rejestracja jest od 9. Miedzy czasie zdqiyla
vezwqa pogotowie. Pogotowie przyjechalo, zdq2r,l ptzyleciet helikopter. Skanczylo'sie
wsrystko.dobne. Ale w tym samym czasie do Olrodka Zdrowia lqizenia nie byto. C)
rzec4viicie rejeshacji nie mozra zmienit, 2"by ludzie mogli rejestowat siq takiak iied,:i?;

Dyrehor SPG ZOZ - PaDi lwona Cwiek odpowieclziala.,, problem, o k6ryn m6wil pan
Pnewodnicz4cy, to jest wlainie dla helilcoptera, dlq ratownirwa medycznego. Dlafego, 2e
h$, ldoikg w zapaici, to nasz Olrodet nie jest wydolny, i.eb, pon6c. jes dio pacienti,r+, w
Olrodha lddrzy nie viadomo, jakiej ponocy potrzebujq w iinej chwili. Zatrwazy fan tak4
sl,)t tctqjQ, 2e Eecztrgiicie rejestrowqlibylmy n4 dwie rece telefonicznie. Stworzylby siq totalny
bunt, dlatego_ze. ci ludzie, ktdr4t stojq nie ma mowy, zeby ij osobie odm6wii. Ja fuan za
Dnn i lo Pan V6jt mnie proil, aby wyelimirawat rejestacje terminowq po licznych skargach



pacjentdw na poczqtht rokL ponievat u,szysthim to p_odobno przeszL4dzalo. Zrobilhmyebperyr.nen4 n4 to6ry dziEiqi 2atuje, ze.sip igodzitam'Ao *ri,tii--rif,oa"tu y t"go, 
"osqra stwor4tam. Wiec teraz mam sh,l,ki tej dicyz,li Wszyscy sqjiiiii ," pay* a-godo rckstraqi,.to titystanie w kotejce. y ai qip'ttry"n jy"yffii,'ToTiiestesmy 

wydotniab, redgohla', poniewaz marw mn
dodzwonila siq do n.o, n;" .i"; 

"- f,.tf;o-!*i"nrdy' 
Dlateso vwazam ze gdyby 

'nawe'

oa na4ycn prfiiilni'- " '-"' "t r)lttow"ty t4 stanie Inm6c w tei sytuacii' Bo nie iesteimy

Przewodniczqpy Rady - pan Marian Ligman, powiedzial: ,, pani Dyrektor w ,qkiej rytuacjijest ludzkm odruchem wzyryanie oomocy do umierajqcego czloiietra lekarza, k6ry iestnajblizej. Brak pol4czenia pogkbia ten szes. .

Dyrektor SPG ZOZ - pani lv/ona Cwiek_odpo wie.dziala:,, jest no2liwoit polqczenia, bo jektiHoi dzwoni v innej sprovie niz reiestracja, to mozra zqdzwonit poi-iiny n.er, Aarypodaje qutomqtycza selcretarka a my odbieramy. -'-- - '- re' qul

Przewodnicz4cy Rady - pan 

"aarr- !]gqT po\,/red-2ral:,, kst jeden powszechnie znarr)ttumer do Olrodka u, hrsestii zglaszania siq do lekarza. I 
" 

t"go" rctfow kidy tor.y"to.,,
tffiW;tr:""Y! - Pan Marian LignEn zapltal pani4 Dyrekto r:,, z jakich przyc4n pani

Dyrektor SPG ZOZ - Pani Iwona Cwiek odpowie..t.iara..,, pani Totorek miala umowq dokancq gudnia i nie wyrazita N,oti, 2eby jq ;/ze;ju.ra;",ii iiiw," |i. ,yn roku m
:gzanin. 

specjalaac4ny W zwiqzku , tyi,'a" b"ni^". rt"ii1riiy'a"t"i p*"A*.Uumove i poren co chwila m6u,ila, ze nie moze przyjie do pri"y.'Ur#ib^'r,q z niq w tenspostib, ae je,eli bQdziemy pottzebowali pomo"yipdqiq.oglo iorir]" )iilrarit "

Po wyczerpaniu listy m6wc6w prz€wodnicrl"I.l4l 
zamkn4l dyskusje i zarzgzl l0 nin.

BtrffiJ;r1;:J,""rwy w obradach opuicili Radna pani varzanni-aoto*su i naony

Po przerwie Przewodniczqpy Rady przeszedl do nast$,nego punktu obrad.

Ad.8. PodjQcic uchwal w nastppuJqcych sprawach:

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata2013-2020 prz€/dtrlt,lwil W6ir C,min;.
W6jt Gminy wyjadnil anianv. iai<ich dokonuje sig w Wielotetniej prognozie Finansowej

ffi0,11*" 
na tata 2or_toio polegajq ra'ujrtuaini#il; d;;il:; i wydatk6w

Nastppnie Przewodniczqpy Rady otworryr dyskusi€ nad projektem uchr*,ab. wobec brakuglosow Przewodniczqpy zamknqi dyskuslg.

l0



Nastp9nie Rrdr Gmi[y w gtolowlri[ iawnyD na ustrwowy sklad Rady 15 Rrdnych w

ouecno6ci t3 Radnycb, jedooglosnie glorami:

-13 -,1t",
- 0 - ,prreciw"
- 0 -.wltrzymuj{cych rif"

""4d. 
."il.oi lfi xxkfzfs w Epnwi€ znisny wiololetniej Prognozy Finansowej

bminy Rybno na latc 2013-202O.

uchwala itanowi zalqprrik do niniejsz€go Foiokolu'

Proiekt uchwaty w sprawie zmian w budiBcie Gminy Rybno na rok 2013 przedstawil W6jt

Gminy. Zmiany dotYczYtY dzial6w:

?50 Administrscjs Publicznr
Z"Jq"- * a""i"ay (kapitalizacja odsetek) odsetek wysoko3ci I I 500'00 zl

Zwieksza sie wyrlatki w wysoko&:i l'15 d'

801 Odwi.ts i $Tchow&nie
Z*erc^ sit Aocioay Gapitalizacja odsetek) odsetek wysoko3ci 7 500'00 zl' w fym:

w rozdziale ,,Szkoly podstawowe" u' wysokosci 4 950,00 zl,

w rozdziale ,,Przedszkola'' w wysokoSci 550'00 d'
w rozdziate ,,Gimnaqja" w wysokosci 2 000,00 d.

E52 Pomoc sPolecae
L;":t til a."ftocly i wyclatki w wysoko3ci 81 543'o0 zl 

-otaz 
zwigksza sie dochody i

*yautii o ft*ote 81 5$,Od zf na podstawie decyzji Nr l4l2013 Wojewody Warmifsko-

Mazurskiego z dnia 20 marca 20 I 3 roku.

W-;rdd;. ,,O6rodki pomocy spolecznej" zwigksza sig dochody (kapitalizacja odsetek)

odsetek wysokosci 3 500,00 d.

926 Kulturr fizyczns
7*iirc- G J,imay (kspitalizacja odsetek) w rozdziale ,,obiekty spo owe" w wvsokodci

500,00 zI.
ir""iQttJ" rto*odnicz4cy Rady otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaty Wobec braku

glos6w Przewodniczqpy zarnknd dyskusjQ.
-tt^tepni" n O" C.iny w glosowrniriswnlu tra ustawowy sklsd Rsdy 15 Radnycb w

obccrocci 13 Rrdnych, jednoglodnie glosNmi:

'13'",A"'
-0 - ,'przeciw"
- 0 -,wstrzymuj{cych sit"
piaiir ""lirJiii lotxil3/I3 w sprawie zmiar w bud'6cie Gminv Rybno n8 rok 2013'

Ucbwala stanowi zalqczrik do niniejszego protokofu'

bezdomnoSci zwierzgt na terenle Gminv Rvbno

Projeh uchwaly w sprswie przyjgcia programu opieki-nad zwierzetani.,bezdomnymi oraz

-poUi"gani" b;"do.oo sci zttierz4 nu t"t*i" ctoiny Rybno przedstawil Sekretaz Gminy

Pan Miroslaw Karbowski.

ll



wviasnil. i2 w zwiqzku z nowelizacj4 ustawy z dnia 2l sierpnia 1997 r' o ochtronie zwierz4t

^iffi;;;;ulitt, klo"v -bottiqtu1i n"qg 9t-y do okreslenie w drodze uchwatv'

coroczrriedodnia3lmarc4gogramuopiekinadzwi€.zQtamib€zdoflrymroraz
-*Li.sr"ia b""doroosci zwierat. stanowi to wypelnienie obowiqzku zapewnienia opieki

;';;;il-;-"*;. prze' gnilp' wvnikaj+cgo z an l l ust l ww usrawv Program'

il;;;"*t *h;a ai rchwlry obe5muje iwolm zatttesem realizacjg zadan wskazanych

w ustawie.

Nasr@nie Przewodniczqpy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uch*aly' wobec braku

clos6w Przewodnicz{py zanloel dyskusje.
'll-""to"i" n a" Gniny w gloiowanio j"*oy. trN ustawowy sklad Rady 15 Radnych w

obcclosci 13 Rrdnych' jcdnoglodnie glosrmi:
-13 -,p",
- 0 - 

"przcciw"- 0 -,wstrzymuj{(Ych siQ'
poa;gL 

"cn 
a4 iri xx:inryn o' sprrwie przyiQcir programu orieki nsd zwierzQtrmi

ieziomnyni oru" zapobicgenir b€zdomnogci zwierzqt na tercnie Gminy Rybno'

Uchwala stanowi zalqpznik do niniejszego protokolu.

Projekt uchwaty w spmwie uchwalenia Plogramu Opieki nad zabltkami Gmily Rybno na lata

2013-2016 przedstawil Sekretarz Gminy Pan Miroslaw Karbowski.

Wyjagnil, te celen Progmmu Opieki nad Zabytkarni Gminy. Rybno jest okreslenie

zasadniczach kierunk6w dzialar[ inicjowanych prznz wladze gniny w zakesie ochrcny

&iedzictwa kulturowego wystQpujQc€go w jej granicach administracyjnych lstohym

zagadnieniem uzasadniajqpym powstanie prograrnu jest zachowanie dziedzictwa kultuowego

regionq jak r6llnie2 jego promocja wdr6d rnies*afc6w oraz turystow

NasQFie Przewodnicz4py Rady otworzyl dyskusjq nad projektem uchwaly. Wobec braku

glos6w Przewodniczqcy zarnknql dyskusje.

ilas4pnie Rrde Gniny w gloEowrDiu jawnym na ustrwotT sklad Rady 15 Radnycb w

obecnoSci 13 Radnych, jcdnogloinie glosami:
- 13 - 'va",- 0 - ,,przcciw"
-0 - 

"wstEymui{cych 
EiQ"

poaidr ucti,rt tfi:o<Wt5/13 w sprawie uchwalenia Programu Opieki nad Zabytkrmi

Gmiry Rybno ns lrtN 2013-2016
Uchwda stsnowi zdqpzik do niniejszego protokotu.

Projekt uchwaly w sp'rawie ustal€da wysokodci oplaty adiacenckiej z tj/tltu wrostu liadoSci

w lryniku podzialu nieruchomodci przedstawil W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman.

Wyjknil, 
-2e 

ustala siQ stawkt proc€ntowq olaty adiacenckiej z Od*u ,wzrostu wartosci

niiruchomoSci w wyniku podzialu nieruchomoici dokonanego na wniosek wlaiciciela lub

uzytkolinika wieczystego, kt6ry wni6sl oplaty roczne za caly okres uZltkowania tego pnwa

w wysokogci l 5% r6inicy wartosci nieruchomosci

nieruchomogci
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Nastppie Przewodniczqpy Rady otworzy dyskusjQ nad Fojektem uchwaly. Wobec brakuglos6w Prz€wodniczqpy zamkn4l dyskuslg.
Nast@nie Rrdr Gmby w gloioianiujawryn tra ustrwowy sklad Rrdy 15 Rrdnych wobecnodci 13 Radoych, jedDoglojtrie glosamil

- 13 - ,,a',
- 0 -,pzeciw'
- 0 -,.wrhzymuj4cycb sip.
podjgla uchwalp Nr XXVI6/13 w sprrwie ustrlflia wyEokofci ophg adircetrckiej zaytulu wzrortu wartlsci w wyniku po&iaru oi"-oo.oi"i. -'-rv:' v'r-r, '
ucnwata stanowr zalqcznik do niniejszego protokolu.

nreruchomoaci Gminv Rvboo zawartvch m czas oznaEiiiiiEf,Ti
Projekt uchnraly w sprawie okredlenia zasad zawierania na kolejny okres umdw dzierZary luboajmu nienrchomosci cmiry Rybno zrr*ty"t r_ "i iiliiinl al"#"ir, ru, p"zea*urW6jt Gminy - Pan F.dmund Lianan_
Wiafuil, 2e uchwala okrejli**dy uyyyi na kolejne okresy um6w dzierzawy lubD4imu nieruchomosci stanowiqcych wlasno3C Gminy Ryb"d za**ylfl i"'". oznaczony do

Nasepni_e Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusie nad prcjeklem uchwely. wobec bmkugl.os6w Przewodniczqpy zamkn4l dyskus.yg.

I^,epry: Y9" Gminy w glorowaniu.1".oy. oa ustawowy sklad Rady 15 Rrdrych wobecnofci 13 Rrdtrych, jednoglofnie glosami:
- 13 - "za"- 0 - ,przeciw"
- 0 - ,wshzymujQ.ych si?'
podjgla uchwalg Nr )frVl?/l3 * rorawie okreilenia zasad zawierania na kolejny okres

o#fff,f- t"o najmu nicruchomos"t c.i"tiyb;;;;;;;;;; o^"_""y
Uchr.rala stanowi zalqpanik do niniejszego prctokolu.

Na tym Przewodnicz4cy Rady zakoriczyl czejC otrad poswigcon4 uchwaleniu uchwal, Tymsamym przeszedl do kolejnego punktu porzqdku obmd. '

Ad.9. Wolnew orki i zapytrnia

Glos zabiemli

Soltys Solectwa Naguszewo-Groszki powiedzial:,, chcialby zapytaC, czy pan Wdjt wie opr4padku , kiedy &ieci nie bvlv zabrerane przez prznwohlka z przysranku ko.lo panawidniewskiego. Kazaao mieszkaricom doworid au*i j;;rz;;;" ;"t'l"".;a.-

Ylil9tl"t -.P:r !tuund Ligman odpowiedzi ati,, nic nie u,iem o takin fakcie. Te sprawyprosze zgtqszat dvtehorov,i szkaht. Mam kantab i aynuoroii i iir'itiliiZr, 
"yn "n. 

,na bierqco jes, ut),jalniana. "

Ht^_^_^Y Bogdan Kopafski powicdzial:,, chcialbyn zapltaC pana w6jr, czyqorycnczasowe umowy na wna,6z Smieci nalezy wypowiadac;,?



W6jt Gminy - Pan Edmund Lignan odpowiedzial: ,, na miesiqc przed dniem 0l lipca umowa

wygasa Nie jest problemem mieszkaic6w rozwiqTywanie um6w. Umowa nalezy do

wykoruwc6w , a wipc tozwiqZ$ie musi nast4pii na 30 dni przed 01 lipca. Alc jezeli umowa
nie zostanie rozwiqzana nic sie nie stanig bo wygas{r z mocy pr"awa.

Soltys Solectwa Crqdy - Pani Agnieszka Wysocka zapytala:,, prosilam Pam W6jta o
wynegocjowanie ni2szych cen bilet6vr autobuso$ych. Cry udalo si9"?

W6jt Cminy - Pan Edrnund Lignan odpowiedziai ,,w tej spr6*,ie byly prowadzone umowy z
przewoiniwem i Urzgdem MarszalkowEkim, k6ry wydaje Pozwolenie nq przeu'62 i zabierqnie
dzieci. Obecnie jest tatt sytwcja, 2e Wewoinik musial doknqt wyliczenia, jahi jest koszt

dowoaenia tych dzieci, bdre nie majq refundowanych bileniw. Takie vyliczenie 
^ostalopnedstawione. Jeteli chodzi o obnizenie, to stwierdzam, 2e nie ma iui z czego tei b^loly

obni4c, jezeli chodzi o dzieci poradgimnozjalne. "

Pan Lukaszewski z,'pylal | ,, czy Stowarztszenie na Rzecz Rozwoju lvsi Rybno istnieje?
Sklddem z ktlegami podanie o przyjecie, ale do ,ej pory nie oEzryaliimy odpowiedzi. "

W6jt Gminy - Patr Edmrmd Ligman odpowi€dzia: ,|Stowuzytzenie nadal jest zsrejestrowane
vl sqdzie wiec istnieje, "

Wiecej 1|iniosk6w i pytari nie bylo.

Ad.9. Zsmk fcie obrad.

O godz. ll:45 - prowadz4cy obrady Przewodnicz4cy Rady Pan Marian Ligman - wobec
*yczerpania porzqlku obrad - zamkn4l obrady XXX sesji zwyczajnej Rady cminy Rybno.

Na tlm protok6l zakofczono.

Protokolowda

z, s"Mk*^
Przewll?fy Rady aniny

(q:''*

l4


